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VEZETŐEDZŐI  NYILATKOZAT

ÚGY KELL JÁTSZANUNK, 
MINT DIÓSGYŐRBEN

Győzelemmel kezdtük a szezont Diósgyőrben – felhőtlen az öröm?
– Az első siker mindig fontos, mindannyian nagyon örülünk neki, hogy már az első forduló-
ban, ráadásul idegenben sikerült megszereznünk a három pontot – ettől még értékesebb a 
teljesítményünk. Bevallom őszintén, az Újpest elleni hazai meccsen is aláírnék egy hasonló 
forgatókönyvet… Miskolcon nagyon lehetett érezni a srácokon az önbizalmat és a motivációt, 
remélem, ezt a mentalitást át tudjuk vinni a pénteki mérkőzésre is. Jól játszottunk, a csapat-
munkára és szívre sem lehetett panasz. Szinte mindent viszontláttam, amit elterveztünk, a 
mérkőzés első szakaszában jól működött a magas letámadásunk, hamar gólt szereztünk, 
utána pedig sikerrel szűkítettük le a területeket. Az egyetlen szépséghiba, hogy nem sikerült 
megszereznünk a második gólunkat. Bízom benne, hogy a diadal nem tompítja el a csapatot, 
hanem éppen ellenkezőleg, motivációként tudjuk használni a következő találkozón.

A külső szemlélő számára is feltűnő volt, hogy a DVTK alig tudta 
veszélyeztetni a kapunkat…

– Valóban kompaktak voltunk, ez leginkább a csapatmunkának köszön-
hető, de azért kiemelném, hogy a két középső védő, Wojciech 

Golla és Patrizio Stronati fantasztikus munkát végzett, a ka-
puban Markek Tomi is rendkívül magabiztos volt. Ugyanak-
kor ne feledjük el, a védekezésünk Lamin Colley letámadá-
sával kezdődött, Jakub Plsek és Corbu Marius is jól lépett 

vissza a zónák közé, Batik Bence pedig a hatos poszton szin-
tén kontroll alatt tartotta az eseményeket. Egyszóval védekezés-

ben csillagos ötösre teljesítettünk.

A következő rivális az Újpest, amely a Vidi ellen úgy is győzni tudott, 
hogy több mint egy órát emberhátrányban játszott. Milyen érzések-
kel várod a lilák elleni meccset?
– Hazafelé a buszon néztük a mérkőzést, az újpestiek megérdemelten 
nyertek. A legfontosabb, hogy felkészüljünk a gyors ellentámadásaikra, 

és úgy játsszunk, mint Diósgyőrben, ez a recept. Ha megint meglesz a 
magabiztosság, a fegyelem, és megnyerjük az egy az egy elleni párhar-
cokat, akkor van esélyünk rá, hogy egy újabb győzelemmel nyomatékot 

adjunk az első fordulóban aratott sikernek.

Hornyák Zsolt szerint ahogy Miskolcon, úgy az Újpest ellen 
is az önbizalom, a fegyelem és a szív hozhatja meg a sikert.

STABIL HÁTTÉR

A MAGYAR SIKEREKHEZ
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A PUSKÁS AKADÉMIA FC JÁTÉKOSKERETE 

KAPUSOK 2023/24

VÉDŐK

TÁMADÓK

KÖZÉPPÁLYÁSOK

1995. 12. 21.
Sutton

NB I-es mérkőzés/gól
22/–

33Ormonde-Ottewill
Brandon

1993. 11. 08., 
Szeged

NB I-es mérkőzés/gól
175/11

5Bence
Batik 

1997. 09. 04.,
Kazincbarcika

NB I-es mérkőzés/gól
76/–

1Balázs
Tóth 24Tamás

1991. 08. 30.,
Nagykanizsa 

NB I-es mérkőzés/gól
31/–

Markek 74Martin

2002. 11. 03., 
Tatabánya

NB I-es mérkőzés/gól
3/–

Auerbach

91Ármin

2005. 02. 24.,
Hainhburg

NB I-es mérkőzés/gól
–/–

Pécsi

2004. 01. 14., 
Toronto

NB I-es mérkőzés/gól
–/–

13Noel
Nathaniel 

1992. 01. 12., 
Zlotów

NB I-es mérkőzés/gól
12/–

14Golla
Wojciech 

1994. 11. 17., 
Opava

NB I-es mérkőzés/gól
51/1

17Stronati
Patrizio 

1992. 01. 21., 
Mór

NB I-es mérkőzés/gól
237/3

22Szolnoki 
Roland

1995. 10. 10., 
Sion

NB I-es mérkőzés/gól
1/–

23Maceiras
Quentin

1993. 05. 25., 
Székesfehérvár

NB I-es mérkőzés/gól
131/10

25Zsolt
Nagy 

2006. 04. 08., 
Győr

NB I-es mérkőzés/gól
–/–

26Umathum
Ádám

2005. 08. 09., 
Sztrij

NB I-es mérkőzés/gól
–/–

60Jablonszkij
Oleh 

27Gergő

2002. 09. 25.,
Győr

NB I-es mérkőzés/gól
2/–

Ominger

15Plsek

1993. 12. 13., 
Jasenná

NB I-es mérkőzés/gól
74/12

Jakub

19Favorov

1994. 03. 19., 
Kijev

NB I-es mérkőzés/gól
98/21

Artem 71Patrik

2002. 07. 29., 
Budapest

NB I-es mérkőzés/gól
11/–

Posztobányi

73Szabolcs

2005. 08. 06., 
Székelyudvarhely

NB I-es mérkőzés/gól
2/–

Dusinszki

8Martin

2006. 03. 23., 
Szeged

NB I-es mérkőzés/gól
2/–

Kern

1996. 01. 23., 
Glumslöv

NB I-es mérkőzés/gól
18/1

10Levi
Jonathan 

1993. 07. 05., 
Banjul 

NB I-es mérkőzés/gól
20/3

9Colley
Lamin 

1993. 10. 05., 
Rotterdam 

NB I-es mérkőzés/gól
88/13

11Slagveer
Luciano 

1993. 08. 04., 
Vinkovci 

NB I-es mérkőzés/gól
31/6

21Puljic
Jakov

2004. 09. 07., 
Győr 

NB I-es mérkőzés/gól
26/3

30Zsombor
Gruber 

2002. 01. 19., 
Szolnok

NB I-es mérkőzés/gól
67/8

7György
Komáromi

18

2002. 05. 07., 
Csíkszereda

NB I-es mérkőzés/gól
83/10

Corbu
Marius
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VEDD MEG
A 2023-2024-ES SZEZONRA!
A BÉRLETED

JEGYEK ÉS BÉRLETEK   WWW.PUSKASAKADEMIA.HU

LATOLGATÓ

Fontos idegenbeli sikerrel kezdtük az új bajnoki éva-
dot. A pályán belülről is olyan magabiztosnak tűnt a 
csapat, mint kívülről?
– Nehéz mérkőzésre készültünk, egy újonc ellen idegen-
ben, sok néző előtt sosem egyszerű pályára lépni. Ami 
a mérkőzés képét illeti, az történt, amire számítottunk, és 
ha a helyzeteinkkel jobban sáfárkodunk, már korábban 
le tudtuk volna zárni az összecsapást. Lényeges, hogy 
győzelemmel rajtoltunk, ez komoly lökést adhat a soron 
következő találkozókra is.

Bár csak egy góllal sikerült felülmúlni a DVTK-t, 
a meccset nézve az embernek végig az volt az 
érzése, hogy itt nem lehet baj…
– Az első húsz percben kimondottan jól futballoz-
tunk, kompakt volt a csapat, ha még egy gólt si-
került volna szereznünk, a Diósgyőr még jobban 
kitámad, és akkor még több lehetőségünk lett vol-
na arra, hogy betaláljunk. Persze nem szeretnék 
panaszkodni, az 1–0-s győzelemmel is abszolút 
elégedettek vagyunk.

Legközelebb az Újpest ellen lépünk pályára – szere-
ted a pénteki meccseket?
– Nincs velük problémám, főleg úgy, hogy ugyanannyi 
időnk van a felkészülésre, mint riválisunknak, ráadásul 
esti mérkőzés lesz, amelyet szerintem mindenki nagyon 
szeret. Láttuk az Újpest–Vidit, kellemetlen ellenfél lesz a 
lila-fehér csapat, tíz emberrel is gólt szereztek, dicsére-
tes, hogy emberhátrányban nyerni tudtak, de ettől még 
nem rezelünk be, itthon akarjuk tartani a három pontot.

Kiss Tominak pedig nem adunk teret a fickándo-
zásra?
– Biztosan nagyon készült az első újpesti meccsére, 
láthatóan nagyon motivált volt, két gólpasszt is adott 
– mindent megteszünk, hogy ellenünk ne legyen ilyen 
jó napja…

ÁTMENTENÉNK A JÓ FORMÁT
Szolnoki Roland szerint a lila-fehérek elleni ranga-
dóra is komoly lökést adhat a Diósgyőrben aratott 
megérdemelt győzelem.
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MECCSTÖRTÉNET

NEM SZOKTUNK UNATKOZNI A LILÁK ELLEN

2018. május 23. 
Csapatunk első Magyar Kupa-döntőjé-
ben hosszabbítás után büntetőkkel maradt 
alul az újpestiekkel szemben.

2023. március 19. 
Legnagyobb arányú sikerünket 
legutóbb értük el a lila-fehér csapat 
ellen. Az előző bajnoki kiírásban, már-
cius 19-én, a Panchóban 5–1-re győz-
tük le a IV. kerületieket. 

2015. május 23. 
A legtöbb gólt hozó mérkőzés: a Panchóban 

lejátszott meccsen egy híján tíz gól szüle-
tett. Az emlékezetes találkozón a mieink 

közül Tischler Patrik mesternégyest 
szerzett.

2022. augusztus 7.
Fiatal saját nevelésű középpályásunk, az élvo-

nalbeli bajnokin először duplázó Corbu Marius 
góljaival 2–0-ra nyertünk.

2019. augusztus 3. 
Egy új korszak kezdete: Hornyák Zsolt de-

bütáló meccsén 3–1-re nyertünk Buda-
pesten.  

A Puskás–Újpest összecsapásokról kijelenthető, hogy mindig van mit nézni. A bajnoki 
meccsek tekintetében gól nélküli találkozókról nem tudunk beszámolni, az eddigi 25 mér-
kőzés közül még 1–0-s végeredmény is mindössze háromszor fordult elő. 

NYERT MECCSEK
 13 6

RÚGOTT GÓLOK
 50 39

A LEGNAGYOBB ARÁNYÚ GYŐZELEM
 5–1 (2023. 03. 19.) 3–1 (2019. 11. 09.)

A PÁRHARC GÓLKIRÁLYAI
 Knezevic (6) Novothny, Simon K. (3)

SAJÁT NEVELÉSŰ KERETTAGOK SZÁMA
 14 8
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JÁTÉKOSPORTRÉ GRUBER
ZSOMBORA TISZTELETHEZ TELJESÍTENI KELL

Összeállt már a mozgásod? Egy hónapja, 
a felkészülés kezdetén mintha a csapat-
kapitány, Szolnoki Roland azzal zrikált 
volna, hogy szét vagy esve…
– Hát, a hasonló megjegyzésekből azért 
mindenki másnak is jut bőven a csapat-
ban… De tény, hogy az első két edzőmecs-
cset kénytelen voltam kihagyni egy kisebb 
hátsérülés miatt. A bajnoki rajtra azonban 
már teljesen rendbe jöttem.

Egy év alatt mennyit változott a megítélé-
sed az öltözőn belül?
– Nyugodtan mondhatom, hogy mindenkivel 
jóban vagyok. Ám még mindig az egyik leg-
fiatalabb játékos vagyok a csapatban, szó-
val nagy változásról nem tudok beszámolni. 
A tiszteletet megfelelő teljesítménnyel lehet 
csak kivívni.

A múlt szezonban huszonhat bajnokin 
léptél pályára, tizenháromszor kezdő-
ként és ugyanannyiszor csereként, azaz 
újoncként nem lehetsz elégedetlen…
– Nagyon örülök annak, hogy ennyi meccsen 
szóhoz jutottam, ráadásul a bajnokság má-
sodik felében már egyre többször neveztek a 
kezdőcsapatba. Mostantól viszont már azért 
kell dolgoznom, hogy még jobb legyek.

Csatárként vagy támadó középpályás-
ként érzed magad jobban?

– Könnyen tudok alkalmazkodni. 
Amit az adott felállás, illetve takti-
kai elképzelés megkövetel, annak 
próbálok megfelelni. Nem tudnék 
választani.

Mennyire különbözik az elmúlt évben 
megszerzett tudás ahhoz képest, amivel 
az akadémián töltött négy esztendőben 
vértezted fel magad?
– Az NB I-ben rá vagy kényszerítve, hogy 
sokkal gyorsabban hozz döntést. Akadé-
mistaként is rengeteget tanultam az edzők-
től, de az élvonalban már nincs idő sokat 
javítgatni, hiszen hétről hétre gyors és erős 
játékosokkal kell megküzdenem. Ám igyek-
szem mindenhez alkalmazkodni, és a lehe-
tő legtöbbet fejlődni.

Tizenhárom évesen gondoltad volna, 
hogy öt esztendővel később már három 
NB I-es gólnál jársz majd?
– Nem gondolkodtam ilyesmin. Akkor is 
arra koncentráltam, mit kell tennem az 
előrelépéshez, és arra törekedtem, hogy 
élvezzem a focit. De persze örülök, hogy 
idáig eljutottam.

Most mennyire élvezed a játékot?
– Nagyon. Csak a futball tud igazán kikap-
csolni.

30
Akadémiánk szakmai vezetői főleg könnyed, ele-
gáns megoldásai miatt jósolnak szép jövőt Gruber 
Zsombornak. A tizennégy éves korában harminc-
négy találattal korosztályos gólkirályi címet szerző, 
később egy évig a svájci FC Baselnél is megforduló 
tizennyolc esztendős támadó első NB I-es évében 
tizenháromszor volt kezdő, és három gólt is szerzett 
Hornyák Zsolt csapatában.

Mi juttatott el téged idáig? 
Mesélj a belső motivációd-
ról!
– Legelőször is a családo-
mat emelném ki. A szüleim-
nek nagyon sokat köszön-
hetek, édesapám egykor 

edzőm is volt. De mindig megvolt bennem 
az akaraterő és a képesség, hogy a fejlő-
désem érdekében lemondjak bizonyos dol-
gokról. Ezt azonban sokan elmondhatják 
magukról. Ahhoz, hogy kitűnjek, még sok 
munka vár rám.

Ha már itt tartunk, a profi léthez tartozik 
például az is, hogy a nyári szabadság 
egy részének terhére kellett részt ven-
ned az érettségin. Hogyan álltál hozzá?
– Hát, jobban izgultam, mint egy meccsen. 
Sikerülhetett volna jobban is, de nem va-
gyok elégedetlen. Jelenleg azonban már 
csak a focin jár az agyam, később majd 
elgondolkodom a továbbtanuláson.

A te helyzetedben teljesen érthető, ha 
száz százalékban a sportra koncentrálsz. 
Szabadidődben azért akad bármi egyéb, 
ami leköt téged?
– Konkrét hobbit nem tudnék mondani, a 
családommal és a barátnőmmel töltöm a 
szabadidőm legnagyobb részét. Nyáron 
azért szoktam kicsit tengózni, padballozni.
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JÁTÉKOSPORTRÉ

Miért nem vagyok meglepve… Tudtál 
azért nyaralni is?
– Pár nap Balaton fért bele az érettségi mi-
att. De már annak is örülök.

A Baselben töltött egy évre is szívesen 
gondolsz vissza?
– Amikor visszatértem Puskás Akadémiá-
hoz, még sokszor eszembe jutott a svájci 
időszak, de most már csak a jelenre fóku-
szálok.

Az U17-es Eb-n való részvételedet váloga-
tott kortársaidhoz hasonlóan „megfúrta” 
a Covid 2021-ben. De ha már nemzetközi 
vizekre evezünk, azt is elmondhatod ma-
gadról, hogy az eddigi egyetlen Puskás–
Suzuki-kupa-győzelmünket a te góloddal 
vívtuk ki az akkori fináléban a Sporting 
ellen, téged pedig a torna legjobb játéko-
sának is megválasztottak. Az azért csak 
bevésődött az emlékeid közé, nem?
– Persze, akárcsak a Nike-kupa, amelyet 

még U14-esekként nyertünk meg. Az ilyen 
sikerekre szívesen gondol vissza az ember.

Térjünk vissza a jelenbe! Az Újpest ellen 
játsszuk az első hazai meccsünket. Mi-
lyen gondolatok fordulnak meg most a 
fejedben?
– Nehéz a bajnokság elején tisztán látni az 
erőviszonyokat. Persze kíváncsiak vagyunk, 
hogy az ellenfelek hogyan erősítettek, mi-
lyen taktikával készülnek, de nem ez a lé-
nyeg. Nekünk elsődlegesen azt kell megmu-
tatnunk, hogy erre a szezonra még jobban 
összeértünk. Mindenesetre szeretnénk az 
első hazai mérkőzést sikerélménnyel zárni.

Gruber Zsombornak személy szerint mi 
jelentene sikerélményt?
– Legelőször is, természetesen a győzelem. 
Ezen kívül remélem, pályára lépek a találko-
zón, és jó játékkal tudok előrukkolni. Élni kell 
a bizalommal, egy labdarúgó ezzel válhat a 
csapata hasznára.

GRUBER
ZSOMBOR

A FOCIBA BELEFÉR   
EGY VISSZAFOGOTT SMINK.
DE A GYŰLÖLET SOHA.
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asszisztens edző

Stanislav
Macek

kapusedző

Balajcza
Szabolcs

erőnléti edző

Egon
Kunzmann

rehabilitációs edző

Purger
Szilárd

csapatorvos

Dr. Abkarovits
Géza

csapatorvos

Dr. Karászi
Péter

fizioterapeuta

Sörös
Katalin

masszőr

Hoffer
Dávid

masszőr

Hajnal
Imre

masszőr

Kiss
István

videóelemző

Macsicza
Dávid

szertáros

Héring
Erzsébet

szertáros

Weizengruber
Istvánné

csapatmenedzser

Pető
Zoltán

PUSKÁS AKADÉMIA FC 

STÁB MINDIG TALÁLOK ÚJ KIHÍVÁST

Az ötödik szezonodat kezdted meg a Puskás Akadémia FC vezetőedzőjeként. Emlék-
szel-e még arra, milyen érzésekkel jöttél hozzánk?
– Természetesen. Puskás Öcsi bácsi neve és öröksége óriási vonzerő volt a számomra, 
egyértelműen meghatározó faktor volt a döntésemben. A másik dolog, ami miatt idejöttem, 
a nevelés. Az első pillanattól fogva nem titkolt célom volt, hogy az akadémiáról kikerülő 
fiatalok közül minél többől minőségi játékost tudjak faragni. Ez volt a sarokpont, erre adtunk 
kezet annak idején a vezetőséggel, és mindmáig ehhez igyekszem igazítani a szakmai 
munkát.

Már az elején látni lehetett, hogy nem vagy 
szívbajos, ha a fiatal játékosok csatasorba 
állításáról van szó…
– Ilyen szempontból az előző állomáshelyei-
men sokat tanultam, hiszen akár Örményor-
szágban, akár Csehországban a csapatot 
jobbára saját nevelésű játékosok alkották, volt 
kihez nyúlni, ha fiatalokat akartam a mély víz-
be dobni. Véleményem szerint egy edzőnek, 
dolgozzon bárhol is, minden korosztályból 
válogatnia kell, és ha egy rutinosabb játékos 
nem hozza a tőle elvárt teljesítményt, akkor 
kötelessége, hogy lehetőséget adjon a feltö-
rekvő nemzedéknek.

A külső szemlélő számára két-
ségkívül úgy tűnik, eddig si-
kerrel jártak a törekvéseid, 
hiszen, ha csak a jelenlegi 
csapatot nézzük, Corbu Marius 
és Komáromi György alapember-
nek számít, és lassan Gruber Zsomborról 
is elmondhatjuk ugyanezt.
– Ez így van, de hadd jegyezzem meg rög-
tön,  nem csak róluk kell beszélni, ugyanis 
rajtuk kívül vannak idősebb saját nevelésű 
játékosaink is, akikre alapozni tudtunk, és a 

Hornyák Zsolt számára nincs szebb dolog, mint 
amikor az általa a mély vízbe dobott fiatalok a 
legmagasabb szinten is megállják a helyüket.

Dr. Michal
Kopcan
mentális tréner

Hornyák
Zsolt
vezetőedző

MESTERI HITVALLÁS

2023/24
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csapat gerincét alkották-alkotják. Itt legelőször is Nagy Zsoltra gondolok, aki az utóbbi 
időben érett be és jutott el a válogatottságig, de említhetném az immár a Vidiben játszó 
Spandler Csabát, vagy éppen a kapusunkat, Tóth Balázst is, ők mindketten eljutottak 
nemzeti csapat keretéig az utóbbi években. A csapatkapitányunk, Szolnoki Roli szintén 
Puskás-nevelés, igazi vezére az együttesnek, akire mindig lehet számítani. Az általad 
említett Komáromi Gyuszi, Corbu Marius, Gruber Zsombor, valamint Kern Martin és 
Dusinszki Szabolcs már a következő generáció, akik továbbviszik a hagyományokat, és 
remélhetőleg az eredményeket is. Örömteli az is, hogy az időközben érkezett tapasz-
taltabb magyar játékosok, Batik Bence és Markek Tamás is meghatározó emberekké 
váltak, tökéletesen illeszkednek a gépezetbe, ráadásul remekül segítik a fiatalok be-
épülését.

Az első évedben egyből sikerült dobogón végeznünk. Gondoltad volna ezt, amikor 
aláírtad a szerződésedet?
– Őszinte leszek: nem igazán számítottunk erre, hiszen építkezni akartunk, a cél a csapat 
stabilizálása, illetve az első öt hely valamelyikének megszerzése volt. Az akkori bronzérmet 
elsősorban a csapatmunkának köszönhettük, illetve annak, hogy sikerült kihozni a játéko-
sokból a maximumot – nyugodtan mondhatjuk, hogy minden a tervek szerint, sőt, annál 
jobban ment.

Az építkezés kétségkívül jól sikerült, hiszen aztán jött az ezüstérem, majd egy újabb 
bronz, illetve a tavaszi negyedik hely. Mi a titka annak, hogy ki tudsz tartani, és mellet-
ted is kitart a vezetőség?
– Elsősorban a bizalom. Igyekszem tiszta, őszinte kapcsolatot fenntartani mindenkivel – a 
klubvezetéssel csakúgy, mint a játékosaimmal. A futball élő organizmus, olykor kiszámítha-

tatlan, nem lehet mindent előre megtervezni. Az eredmény ugyanis mindig az adott mérkő-
zésen dől el, de ha jól építkezel, az a játékban, illetve a megszerzett pontok számában is 
meglátszik, és meglesz a munka gyümölcse. Úgy vélem, jó úton járunk, ha a Puskás Aka-
démiánál töltött időmet nézzük, hosszú is ez az út, ez pedig annak köszönhető, hogy rendre 
megkapom a bizalmat, amelyet meg is szeretnék hálálni – egyrészt a minőségi játékosok 
kinevelésével, másrészt a jó eredményekkel.

Az edzőtáborban új, fiatal arcok is feltűntek. Közülük látsz-e olyanokat, akik az előt-
tünk álló idényben játékperceket kaphatnak akár az NB I-ben, akár a Magyar Kupában?
– Az idény elején korai lenne erről beszélni, hiszen a legfiatalabbak még most szokják az 
NB I-es csapat tempóját. A felnőttfociba bekerülni óriási ugrást jelent, ezzel tökéletesen 
tisztában vagyunk. De hogy konkrétumokról is szó essék, a védelemben Umathum Ádámot 
mindenképpen be szeretnénk vetni, több teret akarunk adni a középpályán Kern Martinnak, 
valamint a csákvári kölcsönből visszatért Ominger Gergőnek, és játéklehetőséghez szeret-
nénk juttatni a kapuban Pécsi Ármint is.

Te vagy a magyar első osztály legrégebben hivatalban lévő vezetőedzője. Mi az, ami 
motivál még nálunk?
– A kihívások hozzák magukkal a szükséges adrenalint. A futball azért is szép, mert min-
dig új célokat ad, ezek lelkesítenek, és a vállamon nyugvó felelősséget sem teherként, 
hanem ösztönzésként élem meg. Végtelenül izgalmas arra gondolni, vajon találunk-e egy új 
Szoboszlait vagy Sallai Rolit, illetve arra, hogyan tudom a srácokból kihozni a maximumot, 
hiszen ez egy kicsit mindig afféle zsákbamacska-kérdés. Amikor váratlant tudok húzni a 
fiatalok beállításával, akkor élvezem ezt a melót igazán, és leginkább akkor vagyok boldog, 
amikor egy-egy játékosom eljut az NB I-es, vagy éppen a válogatott szintre.

HORNYÁK
ZSOLT

MESTERI HITVALLÁS



18

PUSKÁS-PILLANATOK

A válogatottban is megy: Palakovics 
Laura gólpasszt adott a görögök ellen.

Jakub Plsek köszönti a gólszerző Luciano Slagve-
ert – győzelemmel kezdtük a szezont!

NB III-as csapatunk is megkeztd-
te a bajnoki küzdelmeket.

Egyből a közepébe: 
U14-eseink tornagyőze-
lemmel mutatkoztak be.
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#maradjonjáték 18

Játssz a tippmixpro.hu-n, 
vagy keresd a lottózókban! 
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TEHETSÉG

SZERETEK JÁTÉKBAN LENNI

Hogyan kerültél a labda vonzáskörébe?
– Egészen kicsi korom óta folyamatosan kö-
vettem a labdarúgást a tévében, a szüleim 
ötévesen vittek el egy edzésre Szombathe-
lyen. Az első pillanattól fogva annyira élvez-
tem a játékot, hogy a pályán ragadtam. Az 
első állomáshelyemen megtanultam az ala-
pokat, majd átkerültem az Illés Akadémiára, 
ahol még többet fejlődtem. Aztán U14-es-
ként a Puskás Akadémia ellen játszottunk, s 
3–1-es győzelmet arattunk, sőt, azon a talál-
kozón gólt is szereztem. Nem sok időbe telt, 
apa értesített, hogy megkeresett a felcsúti 
futballműhely. Nem sokat vacilláltunk, s azt 
mondom: jól határoztunk. Megfogott a légkör, 
láttam, milyen nagyszerű munka folyik itt, és 
a beilleszkedéssel sem volt gondom.

Hogyan kötöttél ki a posztodon?
– Nem voltak kitérők, egyből támadó közép-
pályás lettem. Annak idején apukám is kö-
zéppályás volt, s mondta, hogy ez a pozíció 
nekem is testhezálló lenne. Kipróbáltam ma-
gam benne, megtetszett, s a mai napig tízest 
játszom – kimondottan élvezem.

Mit gondolsz, melyek az erősségeid?
– Labdabiztosnak érzem magam, úgy gon-
dolom, jó helyen van nálam a labda, sze-
retek játékban lenni, lőni, cselezni, pasz-
szolni, ziccerlabdákat osztogatni. Szeretek 
a labdával mozogni, jól látok a pályán, és 

Egyszerűen nem bír magával, ha nála van a labda, de 
azért jól tudja ő maga is, a cselezéssel csínján kell bánnia – 
Somfalvi Bence technikás játékával az elmúlt idényben fel-
hívta magára a figyelmet, olyannyira, hogy nem csupán a 
korosztályos válogatottban vált alapemberré, de meghívást 
kapott a „nagyok” közé is, s a 2023/2024-es évadban már 
az NB III-as csapattal kezdhette meg a felkészülést. 

jól használom a tereket, azokat a területe-
ket keresem, ahol szabadra játszhatom ma-
gam, szeretem kivenni a részem a támadá-
sok szervezéséből is.

Szerinted hogyan néz ki az ideális csa-
pat?
– A futballban a sikerek mellett előfordulnak 
kudarcok is. Ilyenkor mutatkozhat meg a 
csapat ereje: ha gond van, akkor a másik 
nem szít és szid, hanem felsegít, azt mond-
ja: legközelebb menni fog! Az együtt szó 
a lényeges. Ha nyerünk, együtt nyerünk, 
ha veszítünk, együtt állunk fel, s együtt me-
gyünk tovább.

A csapattársakon túl van itt még valaki, aki 
alighanem különösen fontos számodra…
– Bizony, az öcsém is ideért a Puskás Aka-
démiára, mindenben segítjük egymást. Jó, 
hogy itt van. Mondanom sem kell, ő is egy 
cselgép, mint apa meg én, úgy látszik, ná-
lunk ez családi vonás, nagyon szeretünk a 
labdával vagánykodni. Odahaza is mindig 
csak focizunk. Sokat teszünk azért, hogy 
ez a „futballdolog” sikerüljön. Épp ezért az 
edzéseken túl is le-lemegyünk a pályára 
gyakorolni.

Ettől az évadtól kezdve már a felnőttek 
között bizonyíthatsz. Meglepetésként ért 
a hír?
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– Igazából számítottam rá, de nagyon örü-
lök a lehetőségnek, s kíváncsian várom az 
idényt. Azért is tartom nagy esélynek, hogy 
a nagyok között játszhatok, mert vannak itt 
olyan rutinos játékosok, akiktől rengeteget 
tanulhatok – kezdve mindjárt az edzővel, a 
79-szeres válogatott Vanczák Vilmossal…

Mennyiben más a felnőttfutball, mint a 
korosztályos játék?
– Sokkal intenzívebbek az edzések, még 
csak a bajnokság elején járunk, de látom, 

hogy a felnőttfoci más szint. Minden tré-
ningen sokat tanulok, csinálom, amit az 
edző mond. Tudom, hogy itt már iga-
zán jónak kell lennem ahhoz, hogy ki 

ne szoruljak a csapatból. Egy pillanatra 
sem kalandozhatnak el a gondolataim, vé-
gig ott kell lennem fejben az edzéseken, s 
keményen bele kell állnom a munkába. Ez 
már a nagybetűs élet.

Mindezidáig mit adott számodra a Pus-
kás Akadémia?
– Lehetőséget a bizonyításra. Az, hogy itt 
játszhatok, számomra egy valóra vált álom.

Somfalvi Bence
Születési idő és hely:
 2006. 05. 13., 
 Oberpullendorf (Ausztria)
Poszt: 
 támadó középpályás
Mezszám: 8
Csapat: Puskás Akadémia FC II

NÉVJEGY

SOMFALVI
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AKTUÁLIS

PUSKÁS AKADÉMIA-KÖRÚT
Kíváncsi vagy a Pancho Aréna 
atmoszférájára?

Szeretnéd megnézni Makovecz Imre terv-
rajzait?

Szeretnél közelről megcsodálni egy olimpiai bajnoki aranyat? Láttad már 
a legendás Puskás Ferenc legfontosabb relikviáit, nemzetközi trófeáit, 
vagy éppen hétköznapi tárgyait, melegítőfölsőjét, a spanyol szurkolóktól 
kapott ajándékait?

Kíváncsi vagy, honnan indult 
el a magyar válogatott három 
alapemberének, Sallai Roland-
nak, Kleinheisler Lászlónak és 
Nagy Zsoltnak a futballkarrierje?

Kipróbálnád a Pancho Aréna 
VIP lelátóját?

HA IGEN, AKKOR #ITTAHELYED, IRÁNY A PANCHO!
További információ: www.puskasakademia.hu

Szeretnéd részletesen tudni, hogyan épült meg a 
világ legszebb futballkatedrálisa?

Szeretnéd bejárni a focisták 
útvonalát a stadionba érkezés-
től a pályára való kijutásig?
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EREDMÉNYEK

SLAGVEER
LUCIANO

HÁZI GÓLLÖVŐLISTAOTP BANK LIGA (NB I) 

11

A PUSKÁS AKADÉMIA FC MÉRKŐZÉSEI

  1. 07. 29.   Diósgyőri VTK – Puskás Akadémia FC 0–1
  2. 08. 04. 20:00 Puskás Akadémia FC – Újpest FC 
  3. 08. 13. 18:45 Ferencvárosi TC – Puskás Akadémia FC 
  4. 08. 19.  Puskás Akadémia FC –Fehérvár FC 
  5. 08. 26.  Kecskeméti TE – Puskás Akadémia FC 
  6. 09. 02.  Mezőkövesd –Puskás Akadémia FC 
  7. 09. 23.  Puskás Akadémia FC – Paksi FC 
  8. 09. 30.   Zalaegerszegi TE – Puskás Akadémia FC 
  9. 10. 07.  Puskás Akadémia FC – Kisvárda 
10. 10. 21.  MTK Budapest – Puskás Akadémia FC 
11. 10. 28.  Puskás Akadémia FC –Debreceni VSC 
12. 11. 04.  Puskás Akadémia FC – Diósgyőri VTK 
13. 11. 11.  Újpest FC – Puskás Akadémia FC 
14. 11. 25.  Puskás Akadémia FC – Ferencvárosi TC 
15. 12. 02.  Fehérvár FC – Puskás Akadémia FC 
16. 12. 09.  Puskás Akadémia FC – Kecskeméti TE 
17. 12. 16.  Puskás Akadémia FC – Mezőkövesd 

FORDULÓ DÁTUM IDŐPONT MÉRKŐZÉS EREDMÉNY

 CSAPAT M. GY. D. V. G. P.

  1 DVSC 1 1 – – 3–1 3
  2 KISVÁRDA MASTER GOOD  1 1 – – 2–0 3
  3 ÚJPEST FC 1 1 – – 2–1 3
  4 PUSKÁS AKADÉMIA FC 1 1 – – 1–0 3
  5 MTK BUDAPEST 1 – 1 – 1–1 1
  6 PAKSI FC 1 – 1 – 1–1 1
  7 FERENCVÁROSI TC 0 – – – 0–0 0
  8 KECSKEMÉTI TE 0 – – – 0–0 0
  9 FEHÉRVÁR FC 1 – – 1 1–2 0
10 DVTK 1 – – 1 0–1 0
11 MEZŐKÖVESD ZSÓRY FC 1 – – 1 1–3 0
12 ZTE FC 1 – – 1 0–2 0

  1 LUCIANO SLAGVEER 1

2023/24
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Készítette a Puskás Akadémia Kommunikációs Osztálya
8086 Felcsút, Fő utca 176., E–mail: sajto@pfla.hu
www.puskasakademia.hu



28


